

如何导出亚马逊德国站点 VAT 申报销售数据？

1. 切换到亚马逊德国站点，点击“查看付款一览”



The screenshot shows the Amazon Germany seller central interface. At the top, there is a navigation bar with the German flag, the URL 'www.amazon.de', and a language dropdown set to '中文'. Below this, the main dashboard is divided into several sections. On the left, there is a notification about Prime eligibility for products. In the center, there is a section for '管理您的问题日志' (Manage your problem log) with a '查看您的问题日志' (View your problem log) link. On the right, there is a '付款一览' (Payment Summary) section. This section shows a recent payment of €6.50 on 2018年11月1日. Below this, there is a note about the payment timeline. At the bottom of the payment summary, there is a '查看付款一览' (View Payment Summary) button, which is highlighted with a red rectangle. Below the payment summary, there is a '销售业绩一览' (Sales Performance Summary) section with a table showing sales for '今天' (Today) as €0.00 and 0 items.

DE  www.amazon.de  中文   买家消息 | 帮助 | 设置

2018年10月30日

通过亚马逊物流售出的符合条件的亚马逊物流为您的商品提供 Prime 标记，并下载您的符合要求的 ASIN 的列表 *

付款一览

最近付款 **€6.50**

于 2018年11月1日 付款到您尾号为 6232 的银行账户。

款项可能需要 3 - 5 个工作日才能出现在您的银行账户中。

余额 **€3.80**

查看付款一览

管理您的问题日志

查看您的问题日志

销售业绩一览

上次更新 18-11-3 上午05时50分35秒

	已订购商品销售额	件数
今天	€0.00	0

2. 点击“生成报告”

付款 了解更多信息

结算一览 交易一览 所有结算 **日期范围报告** 广告账单历史

没有看到您需要的文档?

生成报告

查找某项交易: 输入订单编号

GO!

5 报告

文件名称	请求日期	日期范围	动作
每月 汇总 报告 7月 1, 2018 00:00 GMT+0200 - 7月 31, 2018 23:59 GMT+0200	2018年8月1日	2018年7月1日 - 2018年7月31日	请求报告
每月 汇总 报告 5月 1, 2018 00:00 GMT+0200 - 5月 31, 2018 23:59 GMT+0200	2018年6月21日	2018年5月1日 - 2018年5月31日	请求报告
每月 汇总 报告 4月 1, 2018 00:00 GMT+0200 - 4月 30, 2018 23:59 GMT+0200	2018年6月21日	2018年4月1日 - 2018年4月30日	请求报告
每月 汇总 报告 3月 1, 2018 00:00 GMT+0100 - 3月 31, 2018 23:59 GMT+0200	2018年6月21日	2018年3月1日 - 2018年3月31日	请求报告
每月 汇总 报告 2月 1, 2018 00:00 GMT+0100 - 2月 28, 2018 23:59 GMT+0100	2018年6月21日	2018年2月1日 - 2018年2月28日	请求报告

3. 选择“汇总” - “月份”，导出对应的申报月份



4. 点击“下载”



成功

请求汇总月份: 10年份: 2018

没有看到您需要的文档?

生成报告

查找某项交易

输入订单编号

GO!

6 报告

文件名称	请求日期	日期范围	动作
每月 汇总 报告 10月 1, 2018 00:00 GMT+0200 - 10月 31, 2018 23:59 GMT+0100	2018年11月 3日	2018年10月1日 - 2018年 10月31日	下载